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19. 6. 2018 v 16:00 hod., Zasedací místnost městyse Strážek 

 
 

• 21 zástupců členských obcí (Blažkov, Bukov, Bystřice n. P., Dalečín, Dolní Rožínka, Horní Rožínka, 

Moravecké Pavlovice, Nyklovice, Radkov, Rodkov, Rovečné, Rozsochy, Rožná, Strážek, Střítež, 

Ubušínek, Unčín, Věstín, Věžná, Vír, Zvole) 

• 6 hostů (Ing. Anežka Slezáková, JUDr. Věra Palečková, MUDr. Martin Chalupský, Mgr. Tamara 

Pecková Homolová, Ing. Lada Scherrerová, Ing. Ivana Červinková) 

Program 

1. Zahájení 

2. Schválení programu schůze, volba ověřovatelů zápisu 

3. Informace k obecním vyhláškám – 16:00 Ing. Anežka Slezáková, Ministerstvo vnitra 

4. Žádost o finanční příspěvek pro dětské oddělení – 16:15 JUDr. Věra Palečková, ředitelka Nemocnice 
Nové Město na Moravě, příspěvková organizace  

5. MAS Zubří země – aktuální informace o výzvách, 16:30 Ing. Lada Scherrerová 

6. Projekt CSS – 17:00 činnost CSS v souvislosti s GDPR, analýza přínosů, hodnocení spokojenosti 

starostů, projednání změn v rámci projektu 

7. Koordinátorka projektu CSS – 17:30 paní Červinková 

8. Hospodaření MB – rozpočtová změna č. 2/2018, Účetní závěrka za rok 2017 – informace o schválení, 

schválení Závěrečného účtu za rok 2017, Mimořádné členské příspěvky za rok 2018 – Bystřicko čte 

dětem (Letní kino – vyjmeme z MPČ a nahradíme přefakturací), směrnice na ochranu osobních 

údajů 

9. Majetek MB – zařazení a vyřazení -  malý hrad, notebook, obaly na stan a trampolínu, odpis starých 
obalů na stan 

10. Diskuze a další organizační záležitosti   

- Nositel tradic (schválení letošního Nositele tradic, předání); Aktivity MB – Hry bez hranic – konečný 

termín 8. 9. 2018, účastníci; Letní kino – výběr filmů; Bystřicko čte dětem  - vyúčtování; Návštěva 

Slovenska – 13.-15.6. 2018 (smlouva o pronájmu automobilů); Dětská výtvarná soutěž – 

vyhodnocení, předání, výstava; plány sportu obcí – praktikantka, školení elektronizace VZ 

 

11. Závěr jednání 

 

Členská schůze se sešla v nadpoloviční většině, byla tedy usnášení schopná, viz prezenční listina. 
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Z Á P I S 

1. Zahájení 

Předseda Libor Pokorný zahájil členskou schůzi v 16:05, přivítal všechny starosty a také hosty.  

2. Schválení programu schůze, volba ověřovatele zápisu 

Předseda seznámil přítomné s obsahem dnešní schůze dle zaslaného programu. Program byl jednohlasně 

schválen.  

Hlasování: Pro: 21    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

Členská schůze dále schválila zapisovatele Mgr. Veroniku Benovou a ověřovatele zápisu: Radek Štourač 

(Střítež) a Ing. Miroslav Prudký (Rovečné). 

Hlasování: Pro: 21    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

3. Informace k obecním vyhláškám 

Předseda Libor Pokorný předal v úvodu slovo paní Slezákové, která jako zástupce Ministerstva vnitra přišla 

informovat starosty o obecních vyhláškách. Nová metodická příručka 6.2. (příloha č. 1) – aktuální k volbám, 

týká se tedy všech obcí a je ke stažení na www.mvcr.cz/odk. Jedná se o příručku, jak má obec postupovat 

v době voleb, než bude zvoleno nové vedení obce, návod na předání obce, ukončení volebního období a 

nárok na odchodné – od 1.1.2018 změna, ale je stanoveno ještě přechodné období, kdy odchodné se bude 

vyplácet v jiných násobcích. Kdo tedy nastoupil do funkce od 1.1. 2018 bude mu odchodné vypláceno dle 

nových pravidel, ostatním ještě dle těch přechodných. Příručka obsahuje také různé vzory na mezidobí po 

volbách v rámci předání funkcí. V příručce lze najít opravdu všechno, nikde není potřeba již nic hledat – i 

předávací protokoly. Do 31.7.2018 je potřeba podat kandidátky (66 dnů před volbami), pokud se tak 

nestane a bude muset nastoupit správce, bude obec dlouho vystavena nečinnosti až do vypsání nových 

voleb. Důležité je, aby se zvolilo zastupitelstvo, to je základ, starosta může být zvolen až během půl roku 

poté.  

Noční klid – domácí akce se na toto nevztahují, vše platí stejně jako loni, nic se nemění, klid je stanoven od 

22:00 do 6:00 hodin. Kde se až dosud nikde v této souvislosti nic neřešilo, nebyl žádný stěžovatel, je 

doporučeno obecní vyhlášku nedělat. V obcích, kde naopak v souvislosti s konáním různých akcích 

problémy již byly a akce jsou již vyhláškou vymezené, není doporučeno nic přidávat. Ale tradiční a obecně 

opakující se akce by v té vyhlášce měly být definovány obecně, pokud nelze tak s datumem, ale to by se 

vyhláška musela každý rok vydat nově s aktuálními daty. Doba nočního klidu může být zkrácena v rámci 

vyhlášky u daných akcí. Akce mimo vyhlášku mohou být problematické. Na kulturní dům se vyhláška 

nevztahuje. Návrh vyhlášky lze zaslat ke konzultaci. Více informací naleznete v příloze č. 2.  

Požární řád – většina současných vydaných a schválených řádů je nezákonných, dle stanoviska ústavního 

http://www.mvcr.cz/odk
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soudu. Měly by se tedy postupně předělat. Požární řád může být nově součástí požární dokumentace a tím 

pádem se nemusí jednat o obecně závaznou vyhlášku, kterou by kontrolovalo MV – volnější režim. Bude se 

jednat pouze o opatření obecné povahy, které bude vytvořeno tak, aby to obci vyhovovalo a bude mít také 

mírnější podmínky (nemusí být tak rozsáhlý). Současný Požární řád musí ale obec nějakou vyhláškou opět 

zrušit. Vzor požárního řádu je příloha č. 3 (Dolní Rožínka).  

4. Žádost o finanční příspěvek pro dětské oddělení 

Ředitelka nemocnice Nové Město na Moravě paní JUDr. Věra Palečková, společně s primářem dětského 

oddělení a tiskovou mluvčí nemocnice, navštívila členskou schůzi Mikroregionu Bystřicko na základě 

pozvání, které vzešlo z dopisu adresovanému Předsedovi svazku (příloha č. 4). Novoměstská nemocnice 

v současné době staví nové dětské oddělení, jehož výstavba je financována z prostředků Kraje Vysočina ve 

výši cca 87 mil. Kč. Dětské oddělené by mělo být otevřeno na jaře roku 2019. Aby toto oddělení mohlo být 

vybaveno pro děti co nejkomfortněji a v příjemném a pozitivním duchu, hledá nyní vedení nemocnice 

finanční prostředky pro jeho vybavení. Zástupci obcí byly tedy požádáni, aby na svých zastupitelstvech 

projednali případnou finanční výpomoc na zakoupení potřebného vybavení. Pro představu toho, co je 

potřeba zakoupit a na co se obce mohou skládat, byly přítomným předloženy určité materiály (příloha č. 5). 

Pokud obce nějaký finanční dar schválí, bude zakoupený předmět označen dárcem. Převod financí bude 

probíhat prostřednictvím svazku, kvůli jednodušší administraci pro obě strany. Jakmile si obec schválí výši 

příspěvku, měla by ji nahlásit zaměstnancům Mikroregionu, kteří budou darovací smlouvu připravovat. 

Město Bystřice přislíbilo částku 100 tis. Kč. Finanční dary je možné schvalovat až do konce roku 2018, 

případně na počátku roku 2019 z nového rozpočtu na další rok – pouze do přelomu ledna/února. V závěru 

tisková mluvčí ještě požádala o pomoc s medializací, protože nemocnice nyní historicky poprvé vyhlásila 

veřejnou sbírku na podporu dětského oddělení – bude zasláno obcím a zveřejněno na webu svazku.  

Hlasování: Pro: 21    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

5. MAS Zubří země 

Z MAS Zubří země na schůzi přišla paní Ing. Lada Scherrerová informovat starosty o výzvách této místní 

akční skupiny. Ze začátku seznámila přítomné s přehledem čerpání dotací ve výzvách MAS za uplynulé 

období. Další informace se týkaly aktuálně běžících výzev v rámci IROP a také předpokládaných ročních 

harmonogramů výzev MAS až do roku 2020. V tomto období bude možné čerpat zejména dotace na 

podporu ekologické stability lesů, investice do sítě lesních cest, oprava a budování sítě polních cest, 

modernizace nezemědělského podnikání (PRV), podporu zaměstnanosti a zaměstnatelnosti, Podpora aktivit 

v rámci sociálních služeb a sociálního začleňování (v rámci OPZ), posilování přirozených funkcí krajiny, 

protierozní opatření, sídelní zeleň (OPŽP), terminály a parkovací systémy, cyklodoprava, bezpečnost 

dopravy, podpora infrastruktury pro sociální služby, investice do kapacit a modernizace vybavení škol všech 
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stupňů (IROP).  V závěru prezentace MAS proběhlo veřejné projednání změny SCLLD – na zrušení Fiche PRV. 

Členská schůze Mikroregionu schvaluje zrušení Fiche s názvem Podpora ekologické stability Programového 

rámce Programu rozvoje venkova (čl. 17, odst. 1., písm. c) – Pozemkové úpravy s celkovou alokací 2 mil. Kč.  

Další informace naleznete v prezentaci v příloze č. 6.  

 

Hlasování: Pro: 21    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

 

6. Projekt CSS 

1) Prezence účastníků 

Příchozí starostové byli přivítáni na pátém setkání starostů v rámci projektu CSS a následně se zapsali do 

připravené prezenční listiny. Celkem se jednání zúčastnilo 21 starostů z členských obcí Mikroregionu, byla 

tedy splněna podmínka účasti alespoň 50 % starostů.  

 

2) Informování o činnosti CSS 

Jako první se slova ujala koordinátorka projektu paní Ivana Červinková, kterou jako hosta tohoto setkání 

uvítal předseda Mikroregionu Libor Pokorný. Paní koordinátorka přítomné seznámila s novinkami v rámci 

realizace projektu, které se týkaly zejména možného prodloužení projektu do konce roku 2019. Tato 

možnost vyplynula z posledních setkání, kdy CSS zapojená do projektu vyjádřila svůj požadavek, aby se 

ušetřené finance, které vznikly z nerealizace veřejné zakázky na právní služby, investovaly do prodloužení 

projektu, které má pro starosty i samotná CSS největší smysl. Další novinkou v projektu, která byla 

dohodnuta je zpřístupnění Právní poradny pro obce, která vznikla jako kompenzace k nerealizovaným 

právním službám advokátní kanceláře. Tato právní poradna pro obce je zpřístupněna všem obcím, které 

jsou prostřednictvím CSS zapojeny do projektu. Právní poradna má však jisté omezení, a to celkem 5 

individuálních písemných nebo telefonických dotazů ročně pro jeden subjekt zdarma. Každý subjekt může 

také neomezeně vyhledávat v databázi již zodpovězených dotazů, pokud by tento základ byl pro nějakou 

obec nedostačující, lze si dokoupit rozšíření služeb za 1980 Kč bez DPH ročně – neomezené vyhledávání 

v odpovědích, neomezené zadávání písemných dotazů a možnost zodpovězení dalších 5 dotazů 

telefonických. Dále bylo krátce zmíněno, že v posledních měsících se intenzivně vyjednává s vedením 

jednotlivých Krajů, aby do budoucna začaly systematicky podporovat sdružení obcí, stejně jak je tomu 

v případě MAS nebo některých krajů již nyní. Zatím proběhla úspěšná jednání v rámci Kraje 

Královéhradeckého a Pardubického, paní Červinková zvažuje stejné vyjednávání i s Krajem Vysočina, 

protože je potřeba začít uvažovat nad tím, co se bude dít po ukončení projektu, kde je dána podmínka roční 

udržitelnosti jednoho zaměstnance. Pro obce by bylo pochopitelně lepší, kdyby se pokusily zafinancovat 

více než jeden úvazek, aby nedošlo k poklesu kvality a rozsahu nyní poskytovaných služeb. Některé svazky 

také začínají zvažovat nebo již mají zavedenu vlastní hospodářskou činnost, která přináší také nějaké 
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finance do rozpočtu. Tato možnost bude zvážena i v rámci Mikroregionu Bystřicko například v rámci 

dotačního managementu.  

3) Na úvod paní koordinátorky navázala manažerka projektu Mgr. Veronika Benová, která měla pro 

starosty obcí připravenou již 5. prezentaci (příloha č. 7) v rámci projektového setkání se zástupci obcí 

informující přítomné o činnosti CSS během posledního půl roku, tedy od počátku roku 2018. Starostové byli 

informováni o tom, že nejvíce je CSS využíváno na zpracování dotačních žádostí, na jejich následnou 

administraci a na monitoring dotačních titulů. Druhou hojně využívanou službou (zejména v posledních 

třech měsících) bylo odborné poradenství v problematice ochrany osobních údajů, kdy svazek od 1. 4. 2018 

zaměstnal díky projektu CSS pověřence pro ochranu osobních údajů pro členské obce svazku. Další službou, 

kterou se nyní daří rozvíjet je zejména poradenství v oblasti veřejných zakázek. Zatím se jedná spíše o 

konzultační a poradenskou činnost, ale v budoucnu se očekává i realizace výběrových řízení ve spolupráci 

s obcemi. Starostové byli také upozorněni na to, aby CSS i nadále využívali nejen v těchto činnostech, ale 

také v těch dalších. Přítomným bylo také sděleno, že během léta bude vytvořen další, již 5., Informační 

zpravodaj CSS.  

 

GDPR – pověřenec pro ochranu osobních údajů 
Na základě schváleného a podepsaného Dodatku smlouvy č. 3 se SMO ČR ze dne 15.3.2018 došlo v týmu 

CSS k personálním změnám a k zavedení nového úvazku. Na pozici Pověřenec pro ochranu osobních údajů, 

s platností od 1.4.2018 do 30.6.2019, nastoupil na 0,4 úvazku pan Ing. Petr Šnek. Pověřenec pro ochranu 

osobních údajů začal pracovat pro členské obce ihned po svém nástupu, kdy byly zorganizovány úvodní 

školení pro starosty obcí a ředitele příspěvkových organizací. Po těchto školeních bylo přistoupeno 

k zavádění základních pravidel ochrany osobních údajů v obcích regionu a k vypracovávání jednotlivých 

vzorů, kdy pověřenec společně s manažerkou CSS navštívili osobně všechny subjekty. V současné době lze 

říci, že základní pravidla pro ochranu osobních údajů mají nastaveny a zavedeny všechny členské obce 

Mikroregionu i většina příspěvkových organizací. Poté budou postupně zpracovávány další vzory dle toho, 

jak bude vznikat poptávka v území a kontrolováno, zda obce dodržují doporučené postupy GDPR. 

Pověřenec také spolupracuje s městem Bystřice nad Pernštejnem, které bude řešeno samostatně vzhledem 

k tomu, že je svojí strukturou specifické.  

 

Veřejné zakázky malého rozsahu 
V rámci této problematiky CSS poskytuje zejména konzultace, odborné poradenství a různé zpracování 

vzorů a postupů. V létě tohoto roku budou zaměstnanci CSS absolvovat odbornou stáž, kde by měli 

načerpat odborné a praktické zkušenosti, poté by měli poskytovat také metodickou a praktickou pomoc 

s celou realizaci veřejné zakázky včetně její administrace. Na termín 12.7.2018 domluvili zaměstnanci CSS 

pro starosty a zástupce obcí školení k chystané elektronizaci VZ, účast na tomto školení byla nabídnuta také 

sousednímu DSO Mikroregion Novoměstsko. Toto školení proběhne v zasedací místnosti MěÚ Bystřice n. P. 

od 15:00 hodin a součástí bude také blok k aktuální legislativě obcí (viz příloha č. 8).  
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Právní poradna SMO ČR 
Jak již výše zmínila paní koordinátorka je nyní nově zpřístupněna právní poradna pro obce a DSO na 

stránkách SMO ČR (Příloha č. 9). Pro DSO platí stejné podmínky, které jsou uvedeny výše s tím, že svazek 

může pod sebe zaregistrovat až 11 osob. Pro nečlenské obce je právní poradna přístupná jen po dobu 

realizace projektu CSS, tedy nejpozději do konce roku 2019 v případě prodloužení projektu. CSS mají 

povinnost zajistit registraci pro min. 90% obcí do 31.7.2018. V právní poradně nebudou zodpovídány dotazy 

z oblasti daňové poradny a účetnictví, poradna nebude ani vydávat žádné vzory smluv nebo provádět jejich 

revize. Více informací a návod na využití právní poradny je v příloze č. 10. CSS bude obcím poskytovat 

případnou pomoc s registrací.   

  
 

4) Výstupy z analýzy přínosů – dotace za rok 2017 

Manažerka CSS v tomto bodě přítomné krátce seznámila s obsahem Analýzy CSS č. 2 (příloha č. 11), kterou 

starostové obdrželi také společně s pozvánkou na dnešní setkání. Druhá analýza CSS se zabývala dotačním 

managementem. Přítomní se dozvěděli, že se analýza zabývala časovou, personální a finanční úsporou 

starostů obcí v rámci poskytování dotačního managementu prostřednictvím našeho CSS. Na schůzi byly 

stručně prezentovány hlavní výsledky analýzy, které jsou zobrazeny v tabulce níže. Za rok 2017 bylo celkem 

kompletně vyřízeno 20 žádostí o dotace, které uspěly a přinesly do regionu cca 3,6 mil Kč. Jednalo se o 

žádosti z různých oblastí celkem pro 11 obcí. Některé z nich byly také kompletně administrovány včetně 

závěrečné zprávy a vyúčtování. CSS také vydalo 12 dotačních katalogů, které vždy shrnují aktuálně 

vyhlášené výzvy. Za rok 2017 bylo dále vykázáno 94 aktivit odborného dotačního poradenství. Podrobnosti 

jsou zobrazeny v tabulce níže nebo v samotné analýze.  
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5) Ověření spokojenosti s rozsahem a kvalitou poskytovaných služeb 

Přítomným starostům byl rozdán krátký dotazník, který měl za cíl zmapovat jejich spokojenost s rozsahem a 

kvalitou poskytovaných služeb. Starostové byli seznámeni se způsobem vyplnění dotazníku a požádáni o 

jeho vyplnění, což také ihned udělali. Celkem bylo rozdáno 21 dotazníků, z nichž se vyplněných vrátilo všech 

21. Jak dokládá jejich vyhodnocení (příloha č. 12), starostové zaměstnance CSS a jejich poskytované služby 

oznámkovali jako ve škole, přičemž výsledná průměrná známka dosahuje hodnoty 1,14 u rozsahu služeb a 

1,24 u kvality služeb. Tento výsledek je o několik desetin lepší, než v minulém hodnocení, což dokládá, že se 

zlepšuje nejen rozsah poskytovaných služeb, ale také jejich kvalita. Nejhorší známkou byla v obou případech 

známka 2. V odevzdaných dotaznících nebyly téměř žádné textové komentáře, pouze v některých bylo 

uvedeno, že jsou buď spokojeni se zavedeným systémem nebo že by uvítali podrobnější informace 

k výzvám pro obce.  

 

6) Projednání návrhů na změny v činnosti 

V tomto bodě byl ponechán prostor na to, aby se starostové zamysleli nad aktuální nabídkou služeb CSS. 

Většina přítomných se vyjádřila kladně, zejména k prezentované analýze a k poslední zavedené službě, 

pověřenci na ochranu osobních údajů, která je zajištěna centrálně prostřednictvím svazku. Bylo také 

zvažováno, zda by si svazek neměl brát nějaké procento z každé úspěšné žádosti, když už je tato služba 

hojně využívána a přináší do regionu finance. Na závěr byli přítomní vyzváni, aby se na CSS i nadále obraceli 

se svými požadavky, dotazy a nápady na rozšíření nabízených služeb a aby zaměstnance CSS aktivně 

využívali k ulehčení své činnosti na obcích. 

 

7) Závěr 

Starostům bylo poděkováno za jejich účast na dnešním setkání, a to bylo tímto ukončeno.  
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7. Koordinátorka projektu CSS 

Viz. bod 6 výše.   

8. Hospodaření MB 

Rozpočtová změna č. 2 – v oblasti příjmů došlo k přesunu v rámci dvou položek – z položky přijaté 

neinvestiční dary byly přesunuty příspěvky obcí na nákup licencí na letní kino na položku příjmy 

z poskytování služeb a výrobků. V oblasti výdajů bylo zjištěno v rámci zpracování květnových mezd, že mzda 

jednoho zaměstnance překročila max. výdaje, které je možné požadovat od SMO ČR k proplacení, jedná se 

celkem o 219 Kč, které budou hrazeny z běžných prostředků svazku. Aby se další měsíc neopakovala stejná 

situace, budou jednotlivé mzdové položky navýšeny o vyšší částky, aby vznikla jistá rezerva – jedná se o 

částku 500 Kč u pol. 511, 250 Kč u pol. 5031 a 5032. Dále na straně výdajů je do rozpočtu zaveden nákup 

notebooku, se kterým se počítalo do výše 20 tis. Kč v rámci dotace na provoz letního kina. V rámci položky 

5137 týkající se majetku svazku došlo také k navýšení výdajů o částku 17 611 Kč proti původní částce 21 000 

Kč – toto zvýšení způsobil nákup nového malého skákacího hradu a nákup obalů na přepravu trampolíny. 

Viz příloha č. 13.   

Hlasování: Pro: 21    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

Závěrečný účet za rok 2017 

Závěrečný účet (příloha č. 14) byl na úředních deskách obcí vyvěšen minimálně 15 dnů před konáním této 

členské schůze. Během této lhůty nebyly zaznamenány žádné námitky ani stížnosti z řad široké veřejnosti, 

proto bylo vyvoláno hlasování o jeho schválení. Členská schůze projednala a schvaluje celoroční 

hospodaření Mikroregionu Bystřicko za rok 2017 a současně schvaluje Závěrečný účet Mikroregionu 

Bystřicko za rok 2017 včetně auditorské zprávy bez výhrad. Závěrem bodu byly obce vyzvány, aby na své 

fyzické úřední desky na obcích vyvěsily informaci o schválení (bude zasláno emailem – příloha č. 15). 

Hlasování: Pro: 21    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

Mimořádné členské příspěvky 2018 

Starostům bylo v tomto bodě vysvětleno, jakou formou budou letos hrazeny mimořádné členské příspěvky 

(příloha č. 16). V brzké době obdrží všechny obce, které se zapojily do mikroregionální akce Bystřicko čte 

dětem, emailem výzvu k uhrazení mimořádného členského příspěvku v dané výši. Pro letošní rok je 

stanoven příspěvek ve výši 700 Kč na jedno čtení v rámci akce čtení dětem. Vzhledem k tomu, že 

Mikroregion potřebuje mít k dispozici co nejvíce financí na hrazení licencí za letní kino, bylo schváleno, že 

tyto příspěvky budou zahrnuty do rozpočtu, konsolidovány a vypláceny během července dle pokynů v 

emailu! Na akci letní kino v tomto roce mimořádné členské příspěvky vybírány nebudou, již dříve bylo 
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dohodnuto, že výdaje nad max. limit 2600 Kč budou obci rovnou přefakturovány společně s příspěvkem 600 

Kč na licenci, do tohoto limitu obec platí pouze již zmíněný příspěvek 600 Kč. Bylo vyvoláno hlasování o 

schválení mimořádných členských příspěvků.  

Hlasování: Pro: 21    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

Účetní závěrka 2017 

Předseda Mikroregionu informoval přítomné o schválení Účetní závěrky za rok 2017 (příloha č. 17) na 

poslední schůzi Předsednictva ze dne 22.5.2018. Informace viz příloha č. 18.  

 

Směrnice o ochraně osobních údajů  

Vzhledem k tomu, že od 25.5.2018 vešlo v platnost nové evropské nařízení pro ochranu osobních údajů 

přistoupil Mikroregion Bystřicko k tvorbě nového vnitřního předpisu, který bude v souladu s tímto 

nařízením. Jedná se o stejnou směrnici, kterou obdržely obce, pouze s úpravou obsahu odpovídající svazku.  

Hlasování: Pro: 21    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

9. Majetek MB – zařazení (zelená) a vyřazení (oranžová) 

Vyřazený majetek Inventární číslo Zařazený majetek Inventární číslo 

přepravní vak na party 

sta – 3625 Kč 
DDHM 172017 

Notebook Lenovo 

s příslušenstvím – 

19 561 Kč 

DDHM 222018 

  
Bedny na trampolínu – 

4290 Kč 

OE 172018,  

OE 12018, OE 

192018 

  
Vozík pod hrad  

2399 Kč 
OE 172018 

  
Bedny na stan  

9 845 Kč 

OE 92018-OE 

162018 

  

Malý skákací hrad 

Happy bounce– 22 077 

Kč 

DDHM 212018 

 

10. Diskuze a další organizační záležitosti 

Nositel tradic – Libor Pokorný seznámil starosty s letošním výběrem komise na ocenění nositele tradic. 

Komise letos vybrala Skautské středisko Klen Bystřice nad Pernštejnem (příloha č. 19), které má více jak 100 

členů a svoji činnost provozuje již od roku 1929. Návrh komise na nositele tradic 2018 byl jednohlasně 

schválen.  

Hlasování: Pro: 21    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 
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Hry bez hranic – zaměstnanci mikroregionu předali souhrnné informace o letošních hrách bez hranic, které 

se uskuteční dne 8.9. 2018 v obci Dalečín. Letošních her se zúčastní dle předpokladů 12 družstev. Bližší 

informace o akci budou účastníkům her předávány postupně během letních měsíců na organizační poradě.  

Letní kino – účastníkům schůze bylo připomenuto financování letošního letního kina. Příspěvek od 

Mikroregionu Bystřicko na každý film je maximálně 2 000 Kč, spolufinancování je možné max. u 3 filmů. 

Zbývající náklady na licence filmů budou jednotlivým obcím přefakturovány v průběhu léta. Upřesněny byly 

také termíny, do kdy je třeba nahlásit výběr filmů.  

Bystřicko čte dětem – u tohoto bodu jednání byla promítnuta tabulka s celkovými náklady projektu. Do 

letošního již 11. ročníku akce se zapojilo 25 subjektů a uskutečnilo se 73 čtecích dnů, včetně jednoto, které 

pořádal Mikroregion společně se společností E.ON. Celkové náklady projektu byly ve výši 192 664 Kč, z toho 

50 tis. dotace Kraje Vysočina, 25 tis. dar E.ON a 50 400 Kč spoluúčast obcí. Oproti loňskému ročníku se 

náklady navýšily o 1 349 Kč. Přehled výdajů je uveden v příloze č. 20.  

Návštěva Slovenska – předseda Libor Pokorný předal slovo starostovi ze Stříteže Radku Štouračovi, aby 

starostům poreferoval o tomto setkání. Akce byla ze všech stran hodnocena pozitivně. Letos výprava 

starostů navštívila obce Hlinné, Vechec, Vranov nad Topľou, Bystré, Vyšný Žipov a další. V rámci našich 

dobrých vztahů, i na Slovensku jsme letos sázeli strom. Jako důkaz přátelství byla vysazena lípa v místním 

parku obce Hlinné. Jelikož tato spolupráce není nijak formálně ošetřena bylo rozhodnuto, že v září tohoto 

roku bude podepsána smlouva nebo memorandum o spolupráci.  

V souvislosti s návštěvou byly podepsány smlouvy na pronájem automobilů kvůli zajištění dopravy – s obcí 

Rožná a se starostou obce Rovečné, který svazku zapůjčil svoji firemní dodávku.  

Dětská výtvarná soutěž – v tomto bodu jednání byla shrnuta organizace a realizace dětské výtvarné 

soutěže. V letošním roce byla soutěž pojata jako mezinárodní a oslovena byla téměř celá Evropa. Do 

soutěže se zapojilo cca 300 žáků/studentů z 9 států. Vrcholem této soutěže bude výstava spojená s vernisáží 

a předání cen výhercům (příloha č. 21), která bude zahájena 28. září v půdní galerii muzea Bystřice. Zahájení 

výstavy je spojeno s oslavami 100 let od vzniku první republiky. Další výstavy se připravují v Jihlavě na 

krajském úřadu a také v Praze. 

Plán rozvoje sportu dle zákona č. 115/2001 Sb. o podpoře sportu   

Na základě tohoto zákona mají obce již nějakou dobu v rámci své samostatné působnosti mít zpracované 

plány rozvoje sportu pro své území. Obec má povinnost zajistit provádějí tohoto plánu a vyčlenit určité 

finanční prostředky z rozpočtu obce, které budou sloužit k jeho naplňování. Vzhledem k tomu, že během 

měsíce června byla v naší kanceláři studentka na praxi, rozhodli jsme se, že obcím s vypracováním těchto 

plánů pomůžeme. Studentka zpracovala jednoduchou osnovu a úvodní část plánů. Zbytek bude doplněn na 
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základě dotazníkového šetření, které obce obdrží. Další doplnění těchto plánu si provede každá obec 

samostatně – zejména plánované investiční akce a případný podrobnější popis sportovního zázemí obcí.  

 

Elektronizace VZ – v posledním bodu informovala Mgr. Veronika Benová starosty o možnosti účastnit se 

školení na elektronizaci veřejných zakázek, které se uskuteční 12.7. od 15:00 v zasedací místnosti MěÚ 

Bystřice n. P. Součástí školení bude také blok k aktuální obecní legislativě – účast přislíbil i člen právního 

týmu SMO ČR.  

 11. Závěr jednání 

 

Na konci diskuse Libor Pokorný poděkoval všem za účast a druhou schůzi v roce 2018 ukončil.  

 

 

 

       ……………………………..........         ……………………………..........       ……………………………................ 
      Radek Štourač                     Ing. Miroslav Prudký  Libor Pokorný 

                                                                                                                                         předseda mikroregionu                                                                                                          

Zapsala: 

 

………………………………. 
     Mgr. Veronika Benová 


